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Hvad kan en god skolefest: 

- Den skaber sammenhold i klassen og på tværs af klasser, årgange og skolen 

- Den giver noget at se frem mod i fællesskab 

- Man lærer meget af at skulle bygge en skolefest op 

- Er en god tradition. 

Hvad har vi savnet de seneste år: 

- ”Den gamle skole fest” 

- Mindre kaos og knap så mange mennesker alle steder, som vi oplever, der har været i 

nøglekøbing 

- Ideerne til værkstederne og boderne har virket noget tynde. (året med lande i verden, var 

især slem) 

- Vi føler ikke, at der er gjort så meget ud af boderne 

- At forældrene har været gemt lidt mere af vejen. 

Elevrådets idéer og ønsker: 

- En opdelt skolefest, indskoling, mellemtrin og udskoling 

- At der er serveret mad, og ikke mad fra boder 

- Musik og plads 

- At man ikke skal rundt og se på værksteder og boder 

- At forældrene får mulighed for at sidde ”lidt væk” i klasserne, hvor de kan tale sammen 

- At 9. årgang har mulighed for at være med til selve festen, men ikke nødvendigvis ugen op 

til. Der må ikke være eksamen dagen efter festen 

- At festen ligger sidst på året, så den er med til at give en god afslutning, og så man kan gøre 

nogle ting udenfor. 

- At der laves en temauge op til festen. 

o Elevrådet vil gerne være med til at vælge tema 

o Skuespil som del af temaugen 


